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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Diarienummer: KS-2023/2752 

 

 

 

Organ Huddinges funktionshinderråd 

Offentligt sammanträde Nej 

Datum och tid 3 december 2024, kl. 17:00-19:00 

Plats Rådssalen, Rådstuguvägen 19 

Närvarande Se närvarolista på nästa sida. 

Paragrafer 1-6 

Omedelbar justering Inga paragrafer har justerats 
omedelbart.  

Underskrifter Protokollet har justerats digitalt. För 
underskrifter, se protokollets sista sida. 

Ordförande Christian Stulen (HP) 

Justerande Christian Stulen (HP) 

Sekreterare Lena Hentschel 

__________________________________________________________________ 

Tillkännagivande om justering av huddinges funktionshinderråds 
protokoll 

Tillkännagivande om justeringen har anslagits på kommunens digitala 
anslagstavla. Protokollet förvaras digitalt i Huddinge kommuns 
diarieföringssystem.  

Justeringsdatum  2024-12-xx  
Datumet anslaget sätts upp  2024-12-xx 
Datum anslaget tas ned  2024-12-xx 
Anslag upprättat av  Lena Hentschel  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Huddinges funktionshinderråd 3 december 
2024 

 
 
 

 

Närvarolista  

Beslutande 
Christian Stulen (HP), ordförande 
Anna Sjösten Yderhag (M), vice ordförande 
Magnus Björkander (S), ledamot 
Örjan Angré (C), ledamot 
Ulla Olsson Engström (V), ledamot 
Helena Hansson (DP), ledamot 
Malak Guirguis (KD), ledamot 
Kjerstin Alm Elöverkänsligas förening, ledamot 
Richard Baltander Hörselskadades förening i Huddinge, ledamot 
Lena Wahlberg Attention, ledamot 
Siw Olsson SRF, ledamot 
Patrik Brunberg Neuro, ledamot 
Raymond Sternell FUB, ledamot 
Jeanette Lehto Riksförbundet HjärtLung Huddinge, ledamot 
Susanne Hagelin Stockholms Dövas Förening, ledamot 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Mats Westanmo Tordell SRF, ersättare 

Frånvarande 
Per Öberg (MP), ledamot 
Marlon Forsgren (SD), ledamot 
Karen Yevenes Reumatikerföreningen Botkyrka-Huddinge-Salem, ledamot 
Olle Johansson DHR, ledamot 
Lena Tjärnström Strokeföreningen Södertörn, ledamot 
Lotten Karlung FHDBF, ledamot 
Håkan Jarmar RSMH, ledamot 
Eva Hagblom RBU, ledamot 

Övriga deltagare 
Tomas Selin (C), 1:a vice ordf. Kommunstyrelsen 
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Yvonne Sawert, Huddinge kommun, nämndsekreterare 
Lena Hentschel, Huddinge kommun, nämndsekreterare  
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Ärendelista 
§ 1  Upprop 5 
§ 2  Godkännande av dagordning 6 
§ 3  Budget 2025 7 
§ 4  Arbetsplan 2025 8 
§ 5  Tider och dagar för sammanträden 2025 9 
§ 6  Övriga frågor 10 
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§ 1  Upprop 
Huddinges funktionshinderråds beslut 
Ett upprop genomfördes.  
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§ 2  Godkännande av dagordning 
Huddinges funktionshinderråds beslut 
Huddinge funktionshinderråd godkänner föredragningslistan med tillägg av 
följande punkter: 
 
Punkt 4, Tillägg till Arbetsplan 2025 läggs som bilaga, lyfts på kommande råd. 
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§ 3  Budget 2025 
Huddinges funktionshinderråds beslut 
Tomas Selin informerade funktionshinderrådet om den politiska ledningens 
prioriteringar i Mål och budget 2025 – Ett Huddinge som håller ihop. 
 
Presentationen om ”Ett Huddinge som håller ihop” i ett samhälle där klyftor ökar 
vart mycket uppskattad. Efter informationen fanns tid för frågor, och rådets 
medlemmar på plats passade på att ställa frågor om aktuella satsningar och 
prioriteringar nästa år. 
 
Presentationen bifogas.  



 8 (10) 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Huddinges funktionshinderråd 3 december 
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§ 4  Arbetsplan 2025 
Huddinges funktionshinderråds beslut 
Funktionshinderrådet godkänner Arbetsplanen 2025. 
 
Workshop genomfördes för att skapa tid och rum för dialog kring frågorna nedan i 
mindre grupper: 
1. Vad har fungerat bra under året? 
2. Vad kunde ha varit bättre? 
3. Vad vill rådet se mer av? 
4. Är denna process bra för att ta fram en arbetsplan? 
 
Urval av reflektioner och synpunkter som framfördes utan inbördes ordning: 
- Rådet kan nyttjas bättre om rådet kommer in tidigare i kommunens processer 
- Rådets sammanträden har fått karaktär av informationsmöten 
- Mer fokus på tillgänglighetsfrågor önskas – inte bara fysisk tillgänglighet 
- Aktuella frågor har lyfts och diskuterats – detta är något som har uppskattats 
- Arbetsplanen skulle ha skickats ut tidigare till organisationerna som hade önskat 
att mer tid fanns att inkomma med synpunkter 
- Mer information på teckenspråk önskas på Huddinge.se 
- Bra att rådet finns och kan dela med sig av vad för anpassning som krävs för 
olika funktionshinder 
- Rådet skulle kunna vara mer aktivt med rundabordssamtal och/eller 
inspektionsresor i skolor, idrottshallar m.m. för att påtala brister 
 
Ordförande tackade så mycket för kloka inspel och reflektioner. 
 
Ett tillägg till Arbetsplanen 2025, sid 5 under rubriken Ökad delaktighet i 
beslutsprocesser, gillades av rådets ledamöter. Tillägget inkom sent och kommer 
att lyftas på kommande råd. Se bilaga till protokollet. 
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§ 5  Tider och dagar för sammanträden 2025 
Huddinges funktionshinderråds beslut 
Beslutsunderlag 
1. Förslag sammanträdetstider 2025 

4 februari, kl. 17.00 – 19.00, Rådsalen 
1 april, kl. 17.00 – 19.00, Rådsalen 
27 maj, kl. 17.00 – 19.00, Växthuset  *Gemensamt med Huddinge Pensionärsråd 
2 september, kl. 17.00 – 19.00, Rådsalen 
21 oktober, kl. 17.00 – 19.00, Rådsalen 
9 december, kl. 17.00 – 19.00, Rådsalen 
 
Föreslagna sammanträdestider 2025 godkändes. 
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§ 6  Övriga frågor 
Huddinges funktionshinderråds beslut 
En ledamot berättade om problem som uppstår i samband med taxiresor 
till och från Huddinge centrum med anledning av att det inte längre finns 
taxistolpar att hänvisa till. När togs de bort och varför? Vem kan besluta 
om att de ska återinföras i våra centrum? 
 
Ordförande tog med sig frågan och återkopplar direkt till frågeställaren. 
 
Önskemål framfördes om att utöka tiden för funktionshinderrådets tolkar 
före och efter sammanträdet för att alla skall kunna ta del av informell 
information vid rådens samling och avslut. 
 
Ordförande tog med sig även denna fråga då utökad tid för tolkar vid 
funktionshinderrådets sammanträden. 
 
I samband med rådets avslutande avtackades Yvonne Sawert av 
ordförande.
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